
Frydenlund FAU - møtereferat 

Sted:    2.etg. Frydenlund skole, personalrom 

Tid:      Tirsdag 18. oktober, Kl. 18.00. 

 

tilstede: Roger Enger Lie, Ane Bjørnstad, Charlotte Surén, Lene Brenneng, Marianne 

Mellum Bakken, Karoline H. Fossum 

Saksliste: 

  

1. Velkommen, kort presentasjon av det nye styret, representantene til KFU 

og driftsstyret 

 

- Det nye styret er: 

 

Leder – Ane Busterud Bjørnstad 

Nestleder – Charlotte Marie Norstrøm Surén 

Referent – Roger Enger Lie 

Kasserer – Lene Brenneng 

Kontroller – Randi Gammelmo 

 

Øvrige representanter: Trine G. Eriksen, Karoline Hagen Fossum, Marianne 

Mellum Bakken, Reem Qurban og Oleksandr Demenko. 

 

Vår representant i KFU (Kommunalt foreldreutvalg): Charlotte M. N. Surén. 

Våre representanter i driftsstyret: Charlotte M. N. Surén og Marianne M. 

Bakken. 

 

2. Godkjenning av innkalling og referat 

Gjennomlest og godkjent. 

3. Kort gjennomgang av vedtektene 

Gjennomgang av vedtektene ble gjort av Ane B. Bjørnstad. 

Det er ønskelig å få inn i vedtektene at det skal være pliktig oppmøte for alle 



klassekontakter på årsmøtet for FAU. En av disse blir FAU-representant og den 

andre blir vara. 

 

Det skal inn i vedtektene at 2.trinn (arrangør av 17.mai) deler overskuddet med 

FAU. Vedtektene oppdateres og legges ut på nettsiden for Frydenlund FAU 

 

4. KFU v/ Charlotte Surén 

Espen Rønningen informerte om at det ble gjort om på når FAU-styret skal 

konstitueres. Dette skal gjøres på våren istedenfor høsten. Alt skal være klart når 

nytt skoleår starter. Informasjon sendes ut til FAU-leder.  

 

Nytt er også at KFU skal jobbe for å støtte opp for skolene som trenger det mest. 

Skolene skal slippe å jobbe hver for seg. Midlene settes inn samlet for den skolen 

som prioriteres.  

 

5. TV-aksjonen 23/10 – informasjon, ansvarsområder 

Ane sjekker med Anne Cath. om hva som mangler av folk til de ulike 

aktivitetene. Info går ut til de som trenger dette.  

 

6. Refleksdagen 20/10 

FAU stiller med en premie til tegnekonkurransen i forbindelse med 

refleksdagen. Dette vil være et gavekort på 200,- som kan benyttes på 

kulturhuset. Lene organiserer dette. 

 

7. Kunstgressbanen 

Marianne har tatt kontakt med Elverum fotball for å få det gamle dekket. Dette 

skal først skiftes i 2024 og det er usikkert om det er lovlig pga. gummigranulat. 

Det er også hentet inn pris på nytt dekke uten gummigranulat.  

Kostnad inkl. mva. havner fort på rundt 500 000,- 

Midler må evt. søkes på hos ulike aktører. Sparebank 1 og OBOS er aktuelle 



bidragsytere som kan søkes. En annen løsning er å opprette en Spleis. 

Marianne skriver søknader og starter en Spleis til dette formålet.  

 

En annen idé kan være å bruke kakesalg fra Norkak der elevene selger 

kakebokser og overskuddet går til oppussing av fotballbanen. Alle monner 

drar.  

 

8. Frydenlund-fanen 

Avventer videre til Ane har snakket med Berit.  

 

9. Neste møte – med klassekontaktene tilstede – 15/11 

Klassekontakter har møteplikt og Berit inviteres. Gjennomgang av økonomi. 

Introdusere ideen om ny fotballbane og hva vi kan gjøre for å samle inn 

midler. Hvordan få mer blest rundt FAU og hva vi kan bidra med.  

 

10. Evt.  

Ønskelig at FAU kan ha sin epostadresse på samme side som der ukeplanene 

publiseres. På den måten blir den lettere å finne. Adressen er: 

faufrydenlund@hotmail.com 

 

Roger Enger Lie, 

 

Referent FAU 

mailto:faufrydenlund@hotmail.com

